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NOTÍCIES

ECONOMIA

Alcobé veu compatibles el 
telefèric a Carroi i l’heliport
El ministre d’Economia i Ter-
ritori, Jordi Alcobé, va sortir al 
pas ahir de les informacions que 
apuntaven que el projecte del 
telefèric de Carroi està pendent 
de la ubicació de l’Heliport Na-
cional al Patapou per poder tirar 
endavant. En aquest sentit, el 
ministre va assegurar que mai no 
s’ha posat de manifest la incom-
patibilitat dels dos projectes i 
que, en tot cas, dependria del lloc 
de sortida del giny, que encara no 
s’ha determinat.

Així mateix, Alcobé va remar-
car que el Govern dóna suport al 
projecte que vol impulsar l’em-
presa Doppelmayr i que ja des 
de l’inici de la legislatura s’hi van 
posar en contacte per mostrar el 
seu interès i oferir la possibilitat 

de col·laborar per impulsar-lo, 
tenint en compte la importància 
turística que pot tenir.

D’altra banda, el ministre va 
indicar que estan col·laborant per 
satisfer totes les demandes d’in-
formació que han anat fent els 
tècnics francesos que han d’ela-
borar l’informe sobre l’heliport 
al roc de Patapou, i que encara 
estan a l’espera de conèixer la va-
loració � nal.

Precisament, la valoració po-
dria arribar d’aquí unes dues 
setmanes, segons es va posar de 
manifest ahir en la reunió que 
van mantenir els tècnics amb la 
cònsol major de la capital, Rosa 
Ferrer, a Tolosa.
Agències // Andorra la Vella
@mes_andorra 

PARTIT SOCIALDEMÒCRATA ORGANISMES CTP

Rebuig del 
crèdit d’RTVA

Candidatures 
per a l’INAF

Ajudes per 
al Cenma

El grup socialdemòcrata va 
presentar ahir una esmena a la 
totalitat al projecte de llei de 
crèdit extraordinari per eixu-
gar el deute d’RTVASA pre-
sentat per l’executiu, segons 
va anunciar ahir la formació. 
Un cop analitzat el projecte de 
llei, el PS creu que el director 
de la parapública intenta “ade-
quar-se una estructura a la 
mida de la seva pretensió, sen-
se tenir en compte el context 
de crisi econòmica general ni 
la necessària contenció de la 
despesa pública”. En aquest 
sentit, la formació critica 
l’empitjorament de la situació 
d’RTVA des de l’arribada de 
Francesc Robert a la direcció.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

El Govern ha presentat al Con-
sell General la candidatura de 
David Cerqueda i Armand 
Pujal per cobrir dues places 
al consell d’administració de 
l’Institut Nacional Andorrà 
de Finances (INAF). Segons 
va explicar ahir el ministre 
portaveu, Jordi Cinca, la pro-
posta s’ha fet tenint en comp-
te que Josep Segura acaba el 
seu mandat aquest any i que 
hi ha la voluntat que l’organis-
me no funcioni amb el mínim 
de membres, � xat en quatre. 
Així mateix, el ministre, que 
va destacar el bagatge dels dos 
candidats, va explicar que la 
proposta s’ha consensuat amb 
el Partit Socialdemòcrata.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

En el marc de la Comunitat de 
Treball dels Pirineus (CTP), 
l’executiu ha atorgat quatre 
ajuts, dos per desenvolupar 
projectes d’investigació i des-
envolupament tecnològic i 
dos més per � nançar la mobi-
litat de dues investigadores, al 
Centre d’Estudis de la Neu i 
la Muntanya(Cenma). D’una 
banda, es � nançarà la conti-
nuació de l’estudi sobre l’im-
pacte del canvi climàtic a les 
estacions d’esquí, així com un 
altre sobre les qualitats antio-
xidants de plantes del Pirineu. 
D’altra banda, pel que fa a les 
dues investigadores, treballen 
en un projecte geològic sobre 
el sud d’An dorra.
Redacció // Andorra la Vella
@mes_andorra 

CONSELL DE MINISTRES

Govern diu ‘sí’ a la llei del comerç 
del PS però la modifi carà a fons
//  L’executiu rebutja el text del comerç electrònic ja que “no s’adapta a les necessitats”

L’executiu va emetre ahir un cri-
teri favorable a la proposició de 
llei del comerç entrada a tràmit 
parlamentari pel Partit Social-
demòcrata, si bé va advertir que 
caldrà fer-hi “nombroses mo-
di� cacions” i “adaptacions” per 
adequar-la a les necessitats del 
teixit comercial del país i perquè 
s’acordi amb les tendències dels 
països veïns i del marc regulador 
de la Unió Europea.

Així ho va explicar ahir el mi-
nistre d’Economia i Territori, 
Jordi Alcobé, que va justi� car 
el criteri favorable del Govern, 
malgrat que gairebé es farà un 
text nou, en el fet que es tracta 
d’una llei llargament demanada 
pels sectors implicats. El minis-
tre, que va insistir que el text té 
moltes mancances i qüestions 
que caldria modi� car, va adme-
tre, però, que té aspectes positius 
i que amb el treball al Consell 
General es pot convertir en una 
regulació “moderna i facilitado-
ra”. En aquest sentit, Alcobé va 
incidir en la necessitat de treba-
llar en paral·lel el projecte de llei 

de competència efectiva i de pro-
tecció del consumidor ja que “es 
complementen”.

Entre els aspectes en què el 
Govern no coincideix amb la 
proposició socialdemòcrata, Al-
cobé va destacar que hauria de 
ser una llei més àmplia, de totes 
les activitats econòmiques i no 

només del comerç. A més a més, 
pel que fa a la regulació dels ter-
minis de rebaixes, � xada en un 
màxim d’un mes pels socialde-
mòcrates, l’executiu considera 
que hauria de ser més � exible per 
als comerciants. 

També discrepen en la discre-
cionalitat que el Govern pot te-

nir a l’hora de � xar els preus, pel 
gran nombre d’autoritzacions 
que preveu la proposició de llei, 
i també pel fet que permet que 
els no residents poden obrir ne-
gocis al Principat, mentre que el 
ministre d’Economia va recordar  
que això “no és el que preveu la 
Llei d’inversió estrangera”. Així 

mateix, consideren desproporci-
onades les sancions que proposa 
el PS i opinen que podrien ser 
més baixes per garantir que es 
facin efectives.

Així mateix, el Govern també 
ha detectat que en el redactat hi 
ha aspectes importants que no 
s’hi han inclòs, com són la regu-
lació de les franquícies, l’obliga-
ció de venda o la regulació dels 
horaris de totes les activitats eco-
nòmiques i no només dels co-
merços. De fet, Alcobé va asse-
nyalar que caldria fer una refosa 
de les diferents regulacions exis-
tents relacionades amb aquesta 
matèria, com és precisament la 
Llei d’horaris comercials.

Pel que fa a la segona propo-
sició del PS, la relativa al comerç 
electrònic, l’executiu va decidir 
emetre un criteri desfavorable. 
Alcobé el va justi� car a� rmant 
que que “es tracta d’un text molt 
similar a la llei espanyola del 
2002 i que no s’adapta a les ne-
cessitats actuals”. 
Redacció /Agències // Andorra la Vella
@mes_andorra 

El ministre portaveu, Jordi Cinca, i el titular d’Economia i Territori, Jordi Alcobé, en la compareixença 
posterior al consell de ministres d’ahir.  // SFGA


